
Protokół Nr LXIX/1/2010 

z LXIX sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 26 stycznia 2010 r. w sali posiedzeń 

Ratusza, ul. Rynek 1. 

 

 Na ustawowy stan 38 radnych w LXIX sesji Rady Miasta Rzeszowa, według listy 

obecności, uczestniczyło 37 radnych, co stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta - dokonał otwarcia LXIX sesji Rady 

Miasta i prowadził obrady. Powitał: 

- Członka Zarządu Województwa Podkarpackiego Pana Jana Burka, 

- Radnych Miasta Rzeszowa, 

- Prezydenta Miasta Rzeszowa Pana Tadeusza Ferenca, 

- Zastępcę Prezydenta Miasta Pana Stanisława Sienko, 

- Zastępcę Prezydenta Miasta Pana Marka Ustrobińskiego, 

- Zastępcę Prezydenta Miasta Pana Henryka Wolickiego 

/lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu/, 

Przedstawicieli Rad Osiedlowych /lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu/, 

Dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, kierowników jednostek organizacyjnych Miasta oraz 

jednostek współdziałających z miastem, a także przybyłych zaproszonych gości                       

i mieszkańców /lista obecności stanowi załącznik nr 4 do protokołu/.  

Następnie Przewodniczący Rady Miasta przedstawił proponowany porządek obrad LXIX 

sesji: 

1. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. /druk: 
LXIX/8/2010/. 

2. Uchwała w sprawie zaciągania zobowiązań na realizację projektów o wartości 
przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej miasta Rzeszowa na 2010 r. 
/druk: LXIX/9/2010/. 

3. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni 
Mieszkaniowej „Projektant” /druk: LXIX/1/2010/. 

4. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Młodzieżowej 
Spółdzielni Mieszkaniowej „Metalowiec” /druk: LXIX/2/2010/. 

5. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni 
Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej, ul. Rejtana /druk: LXIX/3/2010/. 

6. Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu finansowego Powiatowego Funduszu 
Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 2010 rok. 

7. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 28/1/2010 Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa na 
Osiedlu Słocina w Rzeszowie /druk: LXIX/5/2010/. 
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8. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 189/1/2010 „Zwięczyca – Nad Lubczą”           
w Rzeszowie /druk: LXIX/6/2010/. 

9. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 190/2/2010 „Miłocin – Park” w Rzeszowie 
/druk: LXIX/7/2010/. 

10. Uchwała w sprawie nadania numeru porządkowego Gimnazjum Specjalnego              
w Rzeszowie. 

11. Uchwała w sprawie nadania numeru porządkowego Liceum Ogólnokształcącemu, 
Technikum i Szkole Policealnej w Zespole Szkół Agroprzedsiębiorczości                      
w Rzeszowie. 

12. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego, Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej i Technikum Uzupełniającego w Zespole Szkół Agroprzedsiębiorczości  
w Rzeszowie. 

13. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego Nr II w Rzeszowie. 
14. Uchwała w sprawie realizacji projektu w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 

Ludzki.  
15. Uchwała w sprawie zmiany Statutu Rzeszowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji /druk: 

LXIX/4/2010/. 
16. Uchwała w sprawie nadania statutu Miejskiemu Zarządowi Dróg i Zieleni. 
17. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
18. Zapytania i interpelacje. 
19. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 

 
Poinformował, że wpłynęły następujące wnioski dotyczące zmiany proponowanego porządku 
obrad: 
 
 Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 1a – projektu 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu w 2010 

roku. 

 Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 1b – projektu 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Tyczyn w 2010 roku. 

 Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 1c – projektu 

uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. (zmniejszenie 

wydatków o kwotę 460 878 zł). 

 Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 1d – projektu 

uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. (zwiększenie 

dochodów Miasta o kwotę 5 495 259 zł). 

  Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 2a – projektu 

uchwały w sprawie zaciągania zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji o wartości 

przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej miasta Rzeszowa na 2010 r. 

(zaciągnięcie zobowiązań do wysokości 29 437 612 zł). 
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 Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 6a – projektu 

uchwały w sprawie zmiany granic Miasta Rzeszowa. 

 Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 16a – 

sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego dla Miasta 

Rzeszowa za rok 2009 oraz Programu Pracy na 2010 r. 

 

Odbyło się głosowanie wniosków dotyczących zmiany porządku obrad sesji. 

 Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 1a – projektu 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu w 2010 

roku został przyjęty jednomyślnie (35 głosami „za”). 

 Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 1b – projektu 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Tyczyn w 2010 roku został 

przyjęty jednomyślnie (36 głosami „za”). 

 Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 1c – projektu 

uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. (zmniejszenie 

wydatków o kwotę 460 878 zł) został przyjęty jednomyślnie (36 głosami „za”). 

 Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 1d – projektu 

uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. (zwiększenie 

dochodów Miasta o kwotę 5 495 259 zł) został przyjęty jednomyślnie (36 głosami „za”). 

  Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 2a – projektu 

uchwały w sprawie zaciągania zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji o wartości 

przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej miasta Rzeszowa na 2010 r. 

(zaciągnięcie zobowiązań do wysokości 29 437 612 zł) został przyjęty jednomyślnie            

(36 głosami „za”). 

 Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 6a – projektu 

uchwały w sprawie zmiany granic Miasta Rzeszowa został przyjęty jednomyślnie (36 głosami 

„za”). 

 Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad – w pkt 16a – 

Sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego dla Miasta 

Rzeszowa za rok 2009 oraz Programu Pracy na 2010 r. został przyjęty jednomyślnie            

(36 głosami „za”). 

 

Porządek obrad LXIX sesji Rady Miasta Rzeszowa: 

1. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r.  
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2. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu    

w 2010 r. 

3. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Tyczyn w 2010 r.  

4. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. 

5. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. 

6. Uchwała w sprawie zaciągania zobowiązań na realizację projektów o wartości 

przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej miasta Rzeszowa na 2010 r. 

7. Uchwała w sprawie zaciągania zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji        

o wartości przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej miasta Rzeszowa 

na 2010 r. 

8. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni 

Mieszkaniowej „Projektant”. 

9. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Młodzieżowej 

Spółdzielni Mieszkaniowej „Metalowiec”. 

10. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni 

Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej, ul. Rejtana. 

11. Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu finansowego Powiatowego Funduszu 

Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 2010 rok. 

12. Uchwała w sprawie zmiany granic Miasta Rzeszowa.  

13. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 28/1/2010 Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa na 

Osiedlu Słocina w Rzeszowie. 

14. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 189/1/2010 „Zwięczyca – Nad Lubczą”           

w Rzeszowie. 

15. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzania Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 190/2/2010 „Miłocin – Park” w Rzeszowie. 

16. Uchwała w sprawie nadania numeru porządkowego Gimnazjum Specjalnego              

w Rzeszowie. 

17. Uchwała w sprawie nadania numeru porządkowego Liceum Ogólnokształcącemu, 

Technikum i Szkole Policealnej w Zespole Szkół Agroprzedsiębiorczości                   

w Rzeszowie. 
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18. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego, Zasadniczej Szkoły 

Zawodowej i Technikum Uzupełniającego w Zespole Szkół Agroprzedsiębiorczości 

Rzeszowie.  

19. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego Nr II w Rzeszowie.  

20. Uchwała w sprawie realizacji projektu w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 

Ludzki.  

21. Uchwała w sprawie zmiany Statutu Rzeszowskiego Ośrodka Sport i Rekreacji. 

22. Uchwała w sprawie nadania statutu Miejskiemu Zarządowi Dróg i Zieleni. 

23. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego dla 

Miasta Rzeszowa za rok 2009 oraz Program Pracy na 2010 r. 

24. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 

25. Zapytania i interpelacje. 

26. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 

 

Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta - przedstawił wyniki badań „Rzeszów 

dobre miejsce do życia” /materiał stanowi załącznik nr 5 do protokołu/.  

 

Ad. 1. 

Pani Janina Filipek - Skarbnik Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. Następnie 

przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz             

z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXIX/8/2010 stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu/.  

 

Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że projekt uchwały 

jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały: 

- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa, 

- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, 

- Komisja Edukacji. 

Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej jednomyślnie negatywnie zaopiniowała przedłożony 

projekt uchwały. 

 

Pani Maria Korczowska - Przewodnicząca Komisji Rodziny i Pomocy Społecznej - 

poinformowała, że negatywna opinia Komisji została przyjęta w związku z propozycją 
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zmniejszenia środków rezerwowanych w budżecie Miasta na remonty domów pomocy 

społecznej. Poprosiła członków Komisji Rodziny i Pomocy Społecznej o poparcie                  

w głosowaniu przedłożonego projektu uchwały z uwagi na „przywrócenie do budżetu 

wszystkich środków na realizację zadań z zakresu pomocy społecznej.” 

 

Radny Pan Andrzej Dec - poprosił o przedstawienie informacji na temat planowanej 

budowy Podkarpackiego Centrum Konferencyjno - Wystawienniczego. Zapytał czy została 

ostatecznie wskazana lokalizacja obiektów i jaka będzie formuła ich realizacji oraz czy nie 

wystąpią utrudnienia w finansowaniu tego przedsięwzięcia w ramach tzw. pomocy 

publicznej. 

 

Radny Pan Jacek Kiczek - poparł propozycję budowy Podkarpackiego Centrum 

Konferencyjno – Wystawienniczego uznając, że jest to „bardzo potrzebna inwestycja dla 

Rzeszowa.” Poprosił o wyjaśnienie, na podstawie jakich przepisów przystępuje się do 

opracowania projektu funkcjonalno - użytkowego i studium wykonalności, gdy brak jest 

wskazania lokalizacji inwestycji.  

 

Radny Pan Jacek Lasota - poinformował, że na posiedzeniu Komisji Gospodarki 

Komunalnej i Inwestycji szczegółowo omówiono założenia budowy Centrum. Wstępnie 

wskazano, że inwestycja zostanie zrealizowana przy ul. Witosa. Poprosił o rozważenie 

budowy kompleksu Podkarpackiego Centrum Konferencyjno – Wystawienniczego                

w sąsiedztwie nowej siedziby Spółki Asseco Poland. Stwierdził, że teren ten jest bardzo 

dobrze skomunikowany, z możliwością połączenia, w przyszłości, z autostradą i drogą 

ekspresową. Stwierdził, że należy brać pod uwagę także możliwość rozbudowy obiektów,     

w związku z dynamicznym rozwojem specjalnej strefy ekonomicznej. Zwrócił uwagę, że 

wielkość wskazanego terenu umożliwi budowę odpowiedniego parkingu, niezbędnego dla 

tego typu obiektów. 

 

Radny Pan Robert Kultys - poprosił o informację czy w związku z budową Centrum 

Kongresowego planowane jest umieszczenie w tym obiekcie Interaktywnego Centrum 

Edukacji Naukowo - Technologicznej. Przypomniał, że na sesji Rady Miasta były 

przedstawiane plany wdrożenia Programu ICENT-u. Stwierdził, że były to plany bardzo 

ambitne, których realizacji nie zapewni wydzielenie części powierzchni w Podkarpackim 

Centrum Konferencyjno - Wystawienniczym. 
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Pan Jan Burek - Członek Zarządu Województwa Podkarpackiego - poinformował, że 

Marszałek Województwa Podkarpackiego zawiadomił Prezydenta Miasta o lokalizacji 

Centrum. Zadeklarował przekazanie na ten cel działki przy ul. Witosa. Dodał, że wspomniana 

nieruchomość w pełni zabezpieczy potrzeby związane z budową Podkarpackiego Centrum 

Kongresowo – Wystawienniczego, wraz z całą, niezbędną infrastrukturą. Przypomniał, że 

zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami, planowane jest powołanie spółki samorządowej, której 

udziałowcami byłoby Miasto i Zarząd Województwa Podkarpackiego. Środki finansowe na 

realizację tej inwestycji są zabezpieczone w programie unijnym. Zauważył, że w Rzeszowie, 

mieście wojewódzkim, powinno powstać Centrum, które będzie służyć Miastu, władzom 

wojewódzkim i lokalnemu biznesowi. Poprosił o szybkie przyjęcie zmian budżetowych, 

umożliwiających podjęcie prac projektowych, z uwagi na konieczność zgłoszenia zadania       

i wpisania go na listę indykatywną. Odnośnie zapytania o Interaktywne Centrum Edukacji 

Naukowo - Technologicznej poinformował, że w kompleksie obiektów zaplanowano 

wstępnie pomieszczenia dla tej jednostki. Władze województwa uznały, że powołanie tej 

jednostki jest niezbędne, m.in. z uwagi na potrzebę realizacji unijnych Programów „Kapitał 

Ludzki”.  

 

 Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r.       

/w zaproponowanej wersji/  została przyjęta 37 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, 

przy 1 głosie wstrzymującym. 

 

Ad. 2. 

Pani Janina Filipek - Skarbnik Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu    

w 2010 r. Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt 

uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 7 do protokołu/.  

 

Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji oraz Komisja Ekonomiczno - Budżetowa jednomyślnie 

pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nawiązując do propozycji przekazania środków z budżetu Miasta na remont parkingu przy 

Filharmonii Rzeszowskiej poprosił o informację czy możliwe jest wykonanie 

dwupoziomowego, lub wielopoziomowego parkingu. Stwierdził, że w centrum miasta brak 
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jest miejsc postojowych, a wykonanie wielopoziomowego parkingu i udostępnienie go 

mieszkańcom w znaczny sposób poprawiłoby tę sytuację.  

 

Radny Pan Jacek Kiczek - zwrócił uwagę na konieczność bardzo szczegółowego 

rozważenia podstawy prawnej przekazania środków z budżetu Miasta na zadanie realizowane 

przez Marszałka Województwa Podkarpackiego. Stwierdził, że będzie to pomoc publiczna, 

która podlega rygorystycznym przepisom.  

 

Pan Jan Burek - Członek Zarządu Województwa Podkarpackiego - poinformował, że 

całkowity koszt inwestycji, tj. przebudowa Filharmonii i budowa parkingu, wyniesie 41 mln 

zł. Z budżetu Województwa Podkarpackiego na realizację tego zadania zostaną wydatkowane 

środki w wysokości ok. 10 mln zł. Pozostała kwota pochodzi z unijnego Regionalnego 

Programu Operacyjnego. Przygotowany projekt obejmuje bardzo szeroki zakres prac. Obiekt 

Filharmonii zostanie gruntownie przebudowany. Zostaną zainstalowane bardzo nowoczesne 

urządzenia techniczne, umożliwiające odbywanie koncertów symfonicznych, operowych         

i operetkowych. Powstanie nowa scena, całkowicie zautomatyzowana. Zostanie wykonanych 

6 mechanicznych zapadni sterowanych elektronicznie. Także proscenium dla orkiestry 

ulegnie całkowitej przebudowie. Poprawione zostanie oświetlenie i akustyka. Będzie 

zainstalowana klimatyzacja i nastąpi wymiana siedzisk. Także cała konstrukcja dachu 

zostanie wykonana od nowa. Poinformował, że zgodnie z przyjętym harmonogramem prac, 

inwestycja musi zostać zakończona w miesiącu sierpniu br. Data oddania Filharmonii do 

użytku została zapisana w kontrakcie. W związku z powyższym, na tym etapie prac, nie ma 

możliwości wprowadzania zmian do przyjętego projektu. Jest opracowana i przyjęta do 

realizacji pełna dokumentacja prac. Zaznaczył, że w pierwotnej wersji nie planowano 

przebudowy parkingu z uwagi na brak środków finansowych. Dopiero po przetargu,               

w wyniku którego pozostały oszczędności w wysokości 8 mln zł, wykonanie parkingu zostało 

wpisane do projektu. Zauważył, że parking będzie służył mieszkańcom Rzeszowa. Stwierdził, 

że Filharmonia Rzeszowska im. A. Malawskiego będzie wizytówką Miasta.  

 

 Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Podkarpackiemu w 2010 r. /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie   

(37 głosami „za”). 
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Ad. 3. 

Pani Janina Filipek - Skarbnik Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Tyczyn w 2010 r. 

Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, 

wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 8 do protokołu/.  

 

Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji oraz Komisja Ekonomiczno - Budżetowa jednomyślnie 

pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania.  

 

 Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Tyczyn w 2010 r.       

/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (35 głosami „za”). 

 

Ad. 4. 

Pani Janina Filipek - Skarbnik Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. Następnie 

przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz             

z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 9 do protokołu/.  

 

Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji oraz Komisja Ekonomiczno - Budżetowa jednomyślnie 

pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

 

Radny Pan Robert Kultys - poprosił o wyjaśnienie: „Jakie są przyczyny zmniejszenia 

środków w budżecie na realizację trzech ważnych inwestycji? Chciałbym zwrócić uwagę, że 

budżet Miasta został uchwalony dwa tygodnie temu. W trakcie dyskusji nad budżetem na rok 

bieżący, Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości zwracał uwagę na bardzo duże 

rozdrobnienie zadań, które mają być realizowane w 2010 roku.” 

 

Pani Janina Filipek - Skarbnik Miasta - udzielając wyjaśnień, poinformowała: „Nie 

proponuje się wykreślenia inwestycji. Zmiany budżetowe zakładają, że ściągane są środki        

z tych inwestycji, które na tę chwilę nie są na nie bezwzględnie potrzebne. Rezerwowane były 
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środki na realizację, a inwestycje są w trakcie przygotowania. Teraz pilnie potrzebujemy 

środków na zadania, gdzie są już podpisane umowy lub inwestycje są w trakcie realizacji. 

Nadwyżka budżetowa, na dzień dzisiejszy wynosząca tylko 11 mln zł, nie jest tak wysoka, jak 

oczekiwaliśmy. Natomiast wymaganych środków na zadania do tzw. przywrócenia do 

budżetu, potrzeba w wysokości 20 mln zł. Ta sytuacja spowodowana jest zmniejszonymi 

wpływami, niż planowano w 2009 roku, z podatku PIT i CIT w wysokości ok. 16 mln zł. Także 

podatek od czynności cywilno - prawnych jest mniejszy o prawie 4 mln zł. W związku              

z powyższym inwestycje, które w ubiegłym roku miały pełne zabezpieczenie w budżecie, z racji 

tych ubytków w dochodach, nadwyżka budżetowa nie wynosi 30 mln zł, tak jak była 

planowana. Jest ona zmniejszona o 20 mln zł. Planuje się realizację zapisanych w budżecie 

Miasta zadań w ciągu roku, jeżeli będą zwiększone wpływy do budżetu.” 

 

Pan Marek Ustrobiński - Zastępca Prezydenta Miasta - poinformował, że wszystkie 

zadania, zapisane w budżecie Miasta na 2010 rok, będą realizowane. Stwierdził, że obecnie 

nie występują żadne zagrożenia w realizacji zaplanowanych remontów i inwestycji.                    

W przedłożonym projekcie zmian budżetu proponuje się tylko przesunięcie środków. Planuje 

się, że po przetargach, które odbędą się w niedługim czasie, na budowę odcinka tzw. 

obwodnicy północnej oraz modernizację stadionu miejskiego, powstaną znaczne 

oszczędności. Zaoszczędzone środki zostaną przeznaczone na zwiększenie nakładów na 

realizację zadań zapisanych w budżecie Miasta na rok bieżący.  

 

Radny Pan Jacek Lasota - poprosił o informację, czy będą w roku bieżącym budowane        

3 fontanny, zgodnie z opracowanym planem funkcjonalno – użytkowym. Zapytał czy 

skatepark będzie realizowany w uzgodnionym zakresie, tj. o wielkości 70 x 40 metrów           

z betonowym wyposażeniem.  

 

Pan Marek Ustrobiński - Zastępca Prezydenta Miasta - odnośnie budowy fontanny przy       

Al. Lubomirskich poinformował, że obecnie jest ona w fazie projektowej. W budżecie Miasta 

zabezpieczono środki na ten cel w wysokości 142 tys. zł. Po opracowaniu projektu znany 

będzie zakres rzeczowy i finansowy tego przedsięwzięcia, który będzie skutkował 

wprowadzeniem do budżetu odpowiednich środków na realizację tego zadania. Odnośnie 

budowy skateparku poinformował, że wymiar zaplanowanej inwestycji nie ulegnie zmianie. 

Proponuje się zmniejszenie środków na realizację tego zadania, zgodnie z wnioskiem 

zgłoszonym na posiedzeniu Komisji Ekonomiczno – Budżetowej Rady Miasta.  
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Radny Pan Jacek Lasota - wyjaśnił, że składając wniosek o zmniejszenie środków na 

budowę skateparku nie posiadał całej wiedzy na temat zakresu prac, uzgodnionych ze 

Stowarzyszeniem „Sztuka Ulicy”. Po zapoznaniu się z propozycją budowy i wyposażenia 

skateparku, na posiedzeniu Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki Rady Miasta w dniu          

18 stycznia 2010 r., poparł wniosek przyjęty przez Komisję o pozostawienie w budżecie 

Miasta środków w wysokości 1,4 mln zł na realizację tego zadania. Poprosił o wstrzymanie 

się z podjęciem decyzji w sprawie przyjęcia proponowanym zmian w budżecie Miasta            

i ponowne przeanalizowanie tematu budowy skateparku przez Komisję Sportu, Rekreacji         

i Turystyki oraz Komisję Ekonomiczno – Budżetową.  

 

Pan Tadeusz Ferenc - Prezydent Miasta - przypomniał, że obecnie realizacja skatpearku 

jest w fazie planistycznej. W ramach projektu funkcjonalno - użytkowego, 

przygotowywanego przez wyspecjalizowaną firmę, zostanie wykonany kosztorys i określony 

zakres prac. Stwierdził, że w sprawie wyposażenia technicznego tej inwestycji „powinni 

wypowiedzieć się fachowcy, a nie Radni Miasta.” 

 

Radny Pan Jacek Adamowicz - poprosił o uzasadnienie do propozycji zmniejszenia 

środków o 900 tys. zł w Dz. 700 – budownictwo mieszkaniowe, rezerwowanych w budżecie 

Miasta na wykonanie budynku socjalnego. Stwierdził, że jest przeciwny tej propozycji. 

Zauważył, że potrzeby w zakresie budownictwa komunalnego i socjalnego w Rzeszowie są 

bardzo duże. Wielu ludzi, w tym rodzin z dziećmi, oczekuje po kilka lat w kolejkach na 

przydział mieszkania.  

 

Pan Tadeusz Ferenc - Prezydent Miasta - poinformował, że propozycja zmniejszenia 

środków na wykonanie budynku socjalnego wynika z oszczędności powstałych po przetargu. 

Wykonawca zgłosił w przetargu niższą kwotę, niż była zapisana w budżecie Miasta na tę 

inwestycję.  

 

Radny Pan Jerzy Jęczmienionka - poinformował, że jest przeciwny zmniejszeniu środków 

na budowę skateparku w Rzeszowie. Zauważył, że o zakresie prac i wyposażeniu powinny 

decydować osoby, które będą z niego korzystać. Poprosił o informację jaki jest szacowany 

całkowity koszt budowy fontanny przy Al. Lubomirskich. Stwierdził, że w opinii wielu 

mieszkańców Rzeszowa, jest wiele innych, pilniejszych potrzeb np. w zakresie kultury, 
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sportu. Miasto powinno wykazywać większe zainteresowanie wspieraniem zajęć dzieci           

i młodzieży trenujących w klubach sportowych.  

 

Radny Pan Zdzisław Daraż - nawiązując do wypowiedzi Radnego Pana Jerzego 

Jęczmienionki w sprawie budowy skateparku stwierdził: „Wypowiedź Pana Radnego 

powinna rozpocząć się od słów: tragedia skateparku zaczęła się od momentu, kiedy Księża 

Bernardyni zostali właścicielami placu, na którym znajdowały się urządzenia do jazdy na 

rolkach i deskorolkach, a następnie zmusili do usunięcia wyposażenia.” 

 

Pan Tadeusz Ferenc - Prezydent Miasta - poprosił aby Radni zapoznawali się z wykazami 

statystycznymi. Poinformował, że w Rzeszowie na 1 osobę przypada kwota 5 tys. 163 zł. Jest 

ona wyższa niż w Województwie Podkarpackim. Przypomniał, że Miasto jest liderem                

w pozyskiwaniu tzw. środków zewnętrznych. Z ostatnich danych wynika, że wysokość 

pozyskanych środków, w przeliczeniu na 1 mieszkańca, wynosi 360 zł w Rzeszowie, przy 

czym wskaźnik ten dla Województwa Podkarpackiego wynosi tylko 24 zł. Odnośnie budowy 

fontanny przy Al. Lubomirskich poinformował, że będzie to jeden z ważniejszych elementów 

upiększania miasta. Zauważył, że decyzję w sprawie jej budowy podjęła Rada Miasta. 

 

Radny Pan Jacek Kiczek - zabierając głos w dyskusji, stwierdził: „Chciałbym się skupić na 

zmianach zaproponowanych w Dz.600 – transport i łączność. Proponuje się wprowadzenie 

środków w wysokości 12 mln 588 tys. 417 zł na budowę drogi łączącej drogę krajową S19 - 

węzeł Kielanówka, z drogą krajową Nr 9 w ciągu ul. Podkarpackiej w Rzeszowie - I etap. Dla 

Rzeszowa jest to bardzo ważna inwestycja. Wykonanie zjazdu z drogi S19 i wykonanie 

łącznika jest dla Miasta bardzo potrzebne. Dlatego też przystąpienie do realizacji tego 

zadania jest bardzo dobrym działaniem Pana Prezydenta. Mam jednak zastrzeżenia natury 

prawnej. Budowa węzłów w ciągu dróg ekspresowych S19 uwarunkowana powinna być 

budową łączników. Ma więc zastosowanie przepis art. 5. ust. 1 pkt 3 ustawy z dnia 21 marca 

1985 r. o drogach publicznych, zgodnie z którymi budowa dróg łącznikowych jest integralnie 

związana z siecią dróg krajowych. Drogi łącznikowe dróg krajowych, po ich wybudowaniu, 

powinny być zaliczone do dróg krajowych. Wobec powyższego, na pewno nie będzie to droga 

wojewódzka. Drogami wojewódzkimi, zgodnie z zapisem art. 6 ust. 1. ustawy o drogach 

publicznych, są przeważnie drogi łączące miasta, lub inne drogi mające duże znaczenie dla 

województwa. Z przepisów prawnych jednoznacznie wynika, że tak naprawdę łączniki między 

drogami krajowymi, a to jest łącznik między drogą S19 i drogą krajowa nr 9, powinna 
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budować Generalna Dyrekcja Dróg i Autostrad. Oznacza to, że Miasto przejmując wykonanie 

zadania powinno otrzymać środki na jego realizację. Na finansowanie tej inwestycji nie 

zostało podpisane porozumienie Miasta z Generalną Dyrekcją Dróg i Autostrad. Mam 

wątpliwości co do zasadności przedłużenia drogi w kierunku Białej, przez Wisłoczysko,         

w stronę Dynowa. Koszt wykonania tego zadania, ze względów technicznych, będzie ogromny. 

Proszę o informację, czy wykonany odcinek będzie miał status drogi wojewódzkiej, krajowej 

czy miejskiej?” 

 

Pan Marek Ustrobiński - Zastępca Prezydenta Miasta - udzielając wyjaśnień, 

poinformował: „Na stronie internetowej Urzędu Marszałkowskiego zamieszczony jest plan 

województwa. W Planie Rozwoju Województwa, droga S-19 od wielu lat jest zaznaczona jako 

droga wojewódzka. Dlatego prowadzone są rozmowy z Marszałkiem Województwa 

Podkarpackiego i przedstawicielami Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. 

Podział przy tym zadaniu jest następujący. Węzeł na wysokości miejscowości Kielanówka, 

znajdujący się w pasie drogi ekspresowej S-19, wykona Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych   

i Autostrad. Odcinek łączący węzeł, od granicy pasa drogowego będącego we władaniu 

Generalnej Dyrekcji, do granicy Rzeszowa, powinien zostać wykonany przez Marszałka 

Województwa Podkarpackiego, ponieważ odcinek ten leży poza granicami miasta. Natomiast 

budowa odcinka leżącego w granicach Rzeszowa należy do obowiązków Miasta. To 

porozumienie, o które pytał Radny Pan Jacek Kiczek, jest w trakcie podpisywania. Zostało 

przyjęte trójporozumienie, które umożliwi zaprojektowanie tego węzła przez Generalną 

Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad oraz wydatkowanie środków publicznych na ten cel. 

Odnośnie kwestii technicznych chciałbym poinformować, że podobnie jak obwodnica 

południowa miasta Rzeszowa, ta droga, stanowiąca część obwodnicy północnej,  będzie miała 

nośność 11,5 tony i będzie zaprojektowana jako droga kategorii głównej przyspieszonej GP.” 

 

Radny Pan Andrzej Dec - powracając do tematu budowy skateparku, powiedział: „Byłem 

sceptykiem w sprawie przeznaczenia tak dużych pieniędzy na budowę skateparku. Po dyskusji 

na posiedzeniu Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki, na którym przedstawiciele 

Stowarzyszenia „Sztuka Ulicy” przedstawili planu budowy oraz sposób wykorzystania tego 

obiektu uznałem, że taka inwestycja jest potrzebna w Rzeszowie. Są to wprawdzie duże środki, 

ale będzie to coś, co będzie jakimś swoistym wyróżnikiem Rzeszowa. Należy też przyjąć, że 

obiekt będzie bardzo dobrze funkcjonować z uwagi na to, że jest grupa społecznych 

entuzjastów, którzy tym żyją, którzy o to od wieli lat zabiegają i którzy, jak rozumiem, będą 
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użytkować ten obiekt. W związku z tym trzeba dołożyć wszelkich starań, żeby projekt spełniał 

ich potrzeby i oczekiwania. Nie mogę się zgodzić ze stwierdzeniem, że o kształcie skateparku 

zadecydują projektanci. Oni zadecydują o szczegółowych rozwiązaniach. Ale to Prezydent        

i Rada Miasta muszą zadecydować o zakresie rzeczowym. Tymczasem w projekcie uchwały,      

o której teraz dyskutujemy, jest zapisane, że kwotę zmniejszamy z powodu zmniejszenia 

zakresu rzeczowego inwestycji. Nie rozstrzygając teraz o wysokości nakładów, będzie 

przygotowany projekt i ogłoszony przetarg,  wyjątkowo jestem za tym, żeby tę inwestycję 

zrealizować w pełnym zakresie.” 

 

Radny Pan Stanisław Rusinek - przedstawiając swoje stanowisko, stwierdził: „Bardzo 

dobrze, że będzie budowany węzeł na wysokości Kielanówki. Na jednym ze spotkań były 

prezentowane rozwiązania komunikacyjne na tym terenie. Na mapie zaznaczono, że droga    

S-19 kończy się w Mogielnicy. Dzisiaj Pan Prezydent przekazał informację, że zakończenie 

drogi będzie w miejscowości Wyżne. Uważam, że jest to dobre rozwiązanie. Były złożone trzy 

wnioski odnośnie przebiegu drogi S-19. Jeżeli one nie zostaną uwzględnione, to zostanie tylko 

przeniesiony duży ruch samochodowy od skrzyżowania ul. Podkarpackiej z ul. Dąbrowskiego 

kawałek dalej. Proszę Pana Prezydenta o przedstawienie informacji na temat dalszego 

przebiegu drogi S-19.” 

 

Pan Marek Ustrobiński - Zastępca Prezydenta Miasta - przedstawiając informację na 

temat przebiegi drogi S-19, powiedział: „Co do przebiegu drogi, szczegółowe pytania należy 

skierować do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, która prowadzi tę inwestycję. 

Mam informację, że w Wyżnej planowana jest budowa kolejnego węzła. To nie jest koniec 

drogi S-19, tylko planowany zjazd do drogi nr 9, tj. do przebiegającej przez miasto ul. 

Podkarpackiej. Dodatkowo zostanie wykonany kolejny węzeł przy ul. Krakowskiej, czyli przy 

drodze nr 4. To są dodatkowo planowane zjazdy. Węzeł w Kielanówce ma dodatkowo 

spełniać zadania obwodnicy południowej miasta Rzeszowa. Co do dalszego przebiegu drogi 

S-19 obecnie jest opracowanych kilka wariantów. Sprawy planistyczne są w toku. Sprawy 

związane z tą inwestycją można na bieżąco śledzić na stronie internetowej Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. Prawdopodobnie zostanie ogłoszony przetarg na 

zasadzie: „zaprojektuj i wybuduj”. Trwają także prace nad opracowaniem decyzji 

środowiskowej i wybraniu właściwego wariantu.” 
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Radny Pan Czesław Chlebek - zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 

Nikt nie zgłosił wniosku przeciwnego. 

 

 Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r.        

/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 33 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, 

przy 5 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 5. 

Pani Janina Filipek - Skarbnik Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. Następnie 

przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz             

z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 10 do protokołu/.  

 

Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji oraz Komisja Ekonomiczno - Budżetowa jednomyślnie 

pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r.        

/w zaproponowanej wersji/  została przyjęta jednomyślnie (33 głosami „za”). 

 

Ad. 6. 

Pani Janina Filipek - Skarbnik Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie zaciągania zobowiązań na realizację projektów o wartości 

przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej miasta Rzeszowa na 2010 r. 

Poinformowała, że proponuje się zaciągnięcie zobowiązań na kwotę 470 849 zł na realizację 

projektu pn. „Program rozwoju III LO w Rzeszowie”. Przedstawiła uzasadnienie do 

przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 

druku nr LXIX/9/2010 stanowi załącznik nr 11 do protokołu/.  

 

Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji oraz Komisja Ekonomiczno - Budżetowa jednomyślnie 

pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie zaciągania zobowiązań na realizację projektów o wartości 

przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej miasta Rzeszowa na 2010 r.     

/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (34 głosami „za”). 

 

Ad. 7. 

Pani Janina Filipek - Skarbnik Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie zaciągania zobowiązań na realizację projektów o wartości 

przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej miasta Rzeszowa na 2010 r. 

Poinformowała, że niniejszą uchwałą upoważnia się Prezydenta Miasta do podpisania umów   

i zaciągania zobowiązań dotyczących zadań inwestycyjnych pn.: „Budowa drogi łączącej 

drogę krajową S-19 – węzeł Kielanówka – z drogą krajową nr 9 w ciągu ul. Podkarpackiej     

w Rzeszowie – etap I” i „Budowa drogi łączącej drogę krajową S-19 z drogą krajową            

nr 9 w ciągu ul. Podkarpackiej w Rzeszowie – etap II”. Przedstawiła uzasadnienie do 

przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik 

nr 12 do protokołu/.  

 

Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji oraz Komisja Ekonomiczno - Budżetowa jednomyślnie 

pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie zaciągania zobowiązań na realizację projektów o wartości 

przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej miasta Rzeszowa na 2010 r.     

/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (36 głosami „za”). 

 

Ad. 8. 

Pani Janina Filipek - Skarbnik Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni 

Mieszkaniowej „Projektant”. Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu 
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uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXIX/1/2010 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu/.  

 

Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji oraz Komisja Ekonomiczno - Budżetowa jednomyślnie 

pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni 

Mieszkaniowej „Projektant” /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie 

(33 głosami „za”). 

 

Ad. 9. 

Pani Janina Filipek - Skarbnik Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Młodzieżowej 

Spółdzielni Mieszkaniowej „Metalowiec”. Następnie przedstawiła uzasadnienie do 

przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 

druku nr LXIX/2/2010 stanowi załącznik nr 14 do protokołu/.  

 

Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji oraz Komisja Ekonomiczno - Budżetowa jednomyślnie 

pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Młodzieżowej 

Spółdzielni Mieszkaniowej „Metalowiec” /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 

jednomyślnie (34 głosami „za”). 

 

Ad. 10. 

Pani Janina Filipek - Skarbnik Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni 

Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej, ul. Rejtana. Następnie przedstawiła 
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uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 

przedstawiony na druku nr LXIX/3/2010 stanowi załącznik nr 15 do protokołu/.  

 

Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji oraz Komisja Ekonomiczno - Budżetowa jednomyślnie 

pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni 

Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej, ul. Rejtana /w zaproponowanej wersji/ 

została przyjęta jednomyślnie (34 głosami „za”). 

 

Ad. 11. 

Pani Janina Filipek - Skarbnik Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu finansowego Powiatowego Funduszu 

Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 2010 rok. Następnie przedstawiła 

uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 

stanowi załącznik nr 16 do protokołu/.  

 

Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji oraz Komisja Ekonomiczno - Budżetowa jednomyślnie 

pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu finansowego Powiatowego Funduszu 

Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 2010 rok /w zaproponowanej 

wersji/ została przyjęta jednomyślnie (34 głosami „za”). 

 

Ad. 12. 

Pan Krzysztof Kadłuczko - Pełnomocnik Prezydenta Miasta Rzeszowa ds. Poszerzenia 

Granic - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 
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granic Miasta Rzeszowa. Następnie przedstawił uzasadnienie do przedłożonego projektu 

uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 17 do protokołu/.  

 

Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że przedłożony 

projekt uchwały jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki Przestrzennej.  

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie zmiany granic Miasta Rzeszowa /w zaproponowanej wersji/ 

została przyjęta jednomyślnie (30 głosami „za”). 

 

Ad. 13. 

Pani Anna Raińczuk - Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa - z upoważnienia 

Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany Nr 28/1/2010 Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 

Przestrzennego Miasta Rzeszowa na osiedlu Słocina w Rzeszowie. Następnie przedstawiła 

uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 

przedstawiony na druku nr LXIX/5/2010 stanowi załącznik nr 18 do protokołu/.  

 

Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja 

Gospodarki Przestrzennej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt 

uchwały.  

 

Radny Pan Ludwik Szyszka - zauważył, że w zapisie uzasadnienia, w akapicie dotyczącym 

istniejącego układu komunikacyjnego, została błędnie wpisana nazwa ulicy – jest wpisana ul. 

Św. Marka, a winna być wpisana ul. Św. Marcina. 

 

Pani Anna Raińczuk - Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa - przyjęła zgłoszoną 

uwagę w ramach autopoprawki. 

 

 Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 28/1/2010 Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa na 

osiedlu Słocina w Rzeszowie /z przyjętą poprawką/ została przyjęta jednomyślnie         

(30 głosami „za”). 
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Ad. 14. 

Pani Anna Raińczuk - Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa - z upoważnienia 

Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 189/1/2010 „Zwięczyca – Nad 

Lubczą” w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu 

uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXIX/6/2010 

stanowi załącznik nr 19 do protokołu/.  

 

Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja 

Gospodarki Przestrzennej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt 

uchwały.  

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 189/1/2010 „Zwięczyca – Nad Lubczą”                

w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (32 głosami 

„za”). 

 

Ad. 15. 

Pani Anna Raińczuk - Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa - z upoważnienia 

Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 190/2/2010 „Miłocin - Park”           

w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały 

/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXIX/7/2010 stanowi 

załącznik nr 20 do protokołu/.  

 

Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja 

Gospodarki Przestrzennej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt 

uchwały.  

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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 Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 190/2/2010 „Miłocin - Park” w Rzeszowie           

/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (32 głosami „za”). 

 

Ad. 16. 

Pan Henryk Wolicki - Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta 

przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania numeru porządkowego Gimnazjum 

Specjalnemu w Rzeszowie. Odczytał uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały 

/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 21 do protokołu/.  

 

Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja Edukacji 

jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały.  

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie nadania numeru porządkowego Gimnazjum Specjalnemu    

w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (31 głosami 

„za”). 

 

Ad. 17. 

Pan Henryk Wolicki - Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta 

przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania numeru porządkowego Liceum 

Ogólnokształcącemu, Technikum i Szkole Policealnej w Zespole Szkół 

Agroprzedsiębiorczości w Rzeszowie. Odczytał uzasadnienie do przedłożonego projektu 

uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 22 do protokołu/.  

 

Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja Edukacji 

jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały.  

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie nadania numeru porządkowego Liceum 

Ogólnokształcącemu, Technikum i Szkole Policealnej w Zespole Szkół 
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Agroprzedsiębiorczości w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 

jednomyślnie (31 głosami „za”). 

 

Ad. 18. 

Pan Henryk Wolicki - Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta 

przedstawił projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego, 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej i Technikum Uzupełniającego w Zespole Szkół 

Agroprzedsiębiorczości w Rzeszowie. Odczytał uzasadnienie do przedłożonego projektu 

uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 23 do protokołu/.  

 

Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja Edukacji 

jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały.  

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego, Zasadniczej 

Szkoły Zawodowej i Technikum Uzupełniającego w Zespole Szkół 

Agroprzedsiębiorczości w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 

jednomyślnie (30 głosami „za”). 

 

Ad. 19. 

Pan Henryk Wolicki - Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta 

przedstawił projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego Nr II         

w Rzeszowie. Odczytał uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, 

wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 24 do protokołu/.  

 

Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja Edukacji 

jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały.  

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

  

 Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego Nr II w Rzeszowie 

/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (30 głosami „za”). 
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Ad. 20. 

Pan Henryk Wolicki - Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta 

przedstawił projekt uchwały w sprawie realizacji projektu w ramach Programu Operacyjnego 

Kapitał Ludzki. Odczytał uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, 

wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 25 do protokołu/.  

 

Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja Edukacji 

jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały.  

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie realizacji projektu w ramach Programu Operacyjnego 

Kapitał Ludzki /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (30 głosami 

„za”). 

 

Ad. 21. 

Pan Stanisław Sienko - Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta 

przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Rzeszowskiego Ośrodka Sportu           

i Rekreacji. Następnie przedstawił uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt 

uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXIX/4/2010 stanowi załącznik 

nr 26 do protokołu. 

 

Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja Sportu, 

Rekreacji i Turystyki jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały.  

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie zmiany Statutu Rzeszowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (30 głosami „za”). 

 

Ad. 22. 

Pan Marek Ustrobiński - Zastępca Prezydenta Miasta - z upoważnienia Prezydenta Miasta 

przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania statutu Miejskiemu Zarządowi Dróg i Zieleni. 
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Następnie przedstawił uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, 

wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 27 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony 

projekt uchwały.  

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie nadania statutu Miejskiemu Zarządowi Dróg i Zieleni           

/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednomyślnie (31 głosami „za”).  

 

Ad. 23.  

Pan Józef Wisz - Komendant Straży Miejskiej w Rzeszowie - z upoważnienia Prezydenta 

Miasta przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego dla Miasta Rzeszowa na rok 2009 /sprawozdanie stanowi załącznik nr 28 do 

protokołu/. Następnie odczytał program pracy Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego dla Miasta Rzeszowa na 2010 rok program pracy stanowi załącznik nr 29 do 

protokołu/. 

 

Ad. 24. 

Radni otrzymali wykaz zarządzeń Prezydenta Miasta Rzeszowa za okres od 5 do 14 stycznia 

2010 r. Radni przyjęli przedstawioną informację do wiadomości bez uwag /wykaz zarządzeń 

stanowi załącznik nr 30 do protokołu/.  

 

Ad. 25. 

Radny Pan Konrad Fijołek - złożył wniosek, w formie pisemnej, o treści: „Zwracam się      

z wnioskiem, zgodnie z ustaleniami podjętymi w czasie sesji Rady Miasta w dniu 26 stycznia 

2010 r. oraz Komisji Ekonomiczno – Budżetowej, o wykonanie w pierwszej kolejności 

dokumentacji na wykonanie skateparku zgodnie z programem funkcjonalno – użytkowym, zaś 

w dalszej kolejności ogłoszenie przetargu na wykonanie w/w inwestycji.” 

 

Radny Pan Konrad Fijołek - złożył interpelację, w formie pisemnej, o treści: „Zwracam się 

z uprzejmą prośbą o przekazanie informacji na temat współpracy Miasta Rzeszowa                 
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z Towarzystwem Opieki Nad Zwierzętami w Rzeszowie. W jakiej wysokości planowana jest 

dotacja w 2010 roku na prowadzenie schroniska dla zwierząt? Czy są planowane inne 

wspólne przedsięwzięcia Miasta i Towarzystwa w 2010 roku?” 

 

Radna Pani Jadwiga Stręk - złożyła interpelację, w formie pisemnej, o treści:  

1. „Kilkakrotnie zgłaszałam problem dojazdu do cmentarza w Staromieściu (droga od 

ul. Trembeckiego). Proponowałabym sprawdzić jak wygląda obecnie ten dojazd oraz 

podjęcie wreszcie radykalnych rozwiązań. 

2. Przez ostatnie pół roku 2009 składałam interpelacje odnośnie ul. Przyjemnej. Nie 

doczekałam się (właściwie mieszkańcy tej ulicy) realizacji. Na jakim etapie jest ta 

sprawa, czy w ogóle przewidywana jest realizacja w 2010 roku? 

3. Miała być wykonana analiza dotycząca ruchu przy skrzyżowaniu ul. Staromiejskiej     

z ul. Warszawską, co wiązałoby się z umieszczeniem tam świateł. Czy została analiza 

wykonana i jakie są jej wnioski?” 

 

Radny Pan Jacek Adamowicz - złożył zapytanie, w formie pisemnej, o treści: 

1. „Szanowny Panie Prezydencie – proszę o informację w sprawie budowy nowych 

budynków socjalnych i komunalnych w Rzeszowie. Proszę podać tereny gdzie mogą 

być one lokalizowane, ile jest terenu pod budowę i jakie nowe tereny Pan Prezydent 

przewiduje? 

2. Proszę podać jakie są propozycje budowy skateparku (z uwzględnieniem propozycji 

jakie wpłynęły oraz podać koszt tej inwestycji). 

3. Kiedy rozpocznie się remont pętli autobusowej (13, 30, 32) na Osiedlu Andersa przy 

ul. Mikołajczyka? 

4. Czy jest już opracowany projekt parku na Osiedlu Baranówka 4, jeśli nie to kiedy 

powstanie?” 

 

Radny Pan Waldemar Szumny - złożył interpelację, w formie pisemnej, o treści: „Proszę    

o przedstawienie informacji dotyczącej przekazanych środków finansowych na sport 

młodzieżowy w mieście Rzeszowie (za 2009 rok i na 2010 r.). Jaka inna - oprócz finansowej – 

pomoc udzielana jest przez miasto Rzeszów dla zorganizowanych grup sportowych, w tym 

klubów sportowych? Pragnę zwrócić uwagę, że różne kluby sportowe (w poszczególnych 

dziedzinach) w ubiegłym roku osiągnęły dobre i bardzo dobre wyniki we współzawodnictwie 
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sportowym dzieci i młodzieży, należy więc zrobić wszystko, aby jeszcze poprawić sytuację 

sportu młodzieżowego w Rzeszowie, np. stwarzając system sportu młodzieżowego.” 

 

Radny Pan Waldemar Szumny - złożył interpelację, w formie pisemnej, o treści:              

„W nawiązaniu do dyskusji na poprzedniej sesji Rady Miasta dotyczącej ulg przy przejazdach 

MPK dla młodzieży szkół policealnych proszę o przedstawienie danych: 

1. Ile młodzieży uczęszcza do dziennych szkół policealnych publicznych (na terenie 

miasta Rzeszowa)? 

2. Ile młodzieży uczęszcza do dziennych szkół policealnych niepublicznych                       

o uprawnieniach szkoły publicznej (na terenie miasta Rzeszowa)?” 

 

Radny Pan Waldemar Szumny - złożył interpelację, w formie pisemnej, o treści:              

„W nawiązaniu do dyskusji na poprzedniej sesji Rady Miasta dotyczącej ulg przy przejazdach 

MPK dla młodzieży szkół policealnych i informacji pana prezesa MPK o zbyt krótkim czasie 

na przygotowanie stosownych danych i propozycji nowelizacji uchwały w tym zakresie, proszę 

o przedstawienie, jak wygląda ten temat obecnie. Na dzisiejszej sesji temat ten nie znalazł się 

w porządku obrad, a ponieważ Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie 

poparła poprawkę do uchwały wnioskując o objęcie ulgami uczącą się młodzież do 22 roku 

życia. Kiedy zatem pojawi się stosowna uchwała, aby można było pomóc młodzieży?” 

 

Radna Pani Józefa Winiarska - złożyła interpelację, w formie pisemnej, o treści:              

„W związku z tym, że nadal mieszkańcy Os. Przybyszówka zgłaszają potrzebę przedłużenia 

trasy autobusu nr 6 w ciągu ul. Ustrzyckiej do ul. Dębickiej i tą do ul. Krakowskiej                

w kierunku centrum – zwracam się do dyrektora MPK z zapytaniem, czy jest to możliwe,        

a jeżeli tak, to jak długo mieszkańcy muszą poczekać na taką decyzję?” 

 

Radny Pan Jacek Lasota - złożył zapytanie, w formie pisemnej, o treści: „Proszę                 

o informację czy Miasto zmniejszając środki finansowe na budowę skateparku chce go 

wybudować na betonowym placu (70 x 40 metrów) ze zintegrowanymi z nim betonowymi 

przeszkodami przedstawionymi w programie funkcjonalno – użytkowym, czy też są inne 

plany?” 

 

Radny Pan Jacek Lasota - złożył wniosek, w formie pisemnej, o treści: „Budowa nowej 

trybuny na Stadionie Miejskim pociągnie za sobą zamknięcie/ wyłączenie z gry dwóch boisk 
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piłkarskich, na których gra kilkanaście młodzieżowych drużyn piłkarskich Stali Rzeszów, 

będących od lat najlepszymi w naszym mieście. Zarząd Klubu Stali Rzeszów oddając Miastu 

teren i infrastrukturę za symboliczną złotówkę nie powinien zostać sam z problemem 

pozbawienia go możliwości stworzenia warunków do trenowania młodzieży. Wnioskuję           

o rozpoczęcie przez Miasto działań mających za zadanie budowę nowego boiska lub 

przygotowanie do gry boiska/boisk, które już funkcjonują, ale nie mogą być na nim /nich 

rozgrywane mecze ligowe drużyn juniorskich. Zarząd Klubu Stal Rzeszów pozostałby sam na 

tym polu i w obliczu zamieszania z umowami dzierżawy stadionu, a co za tym idzie utratą 

sponsorów, powinien uzyskać pomoc od Miasta w temacie boisk dla drużyn młodzieżowych,   

a nie być wysyłany do szukania sobie boisk przy ul. Kwiatkowskiego i ul. Granicznej jak 

można było usłyszeć na Walnym Zebraniu Klubu Stal Rzeszów w dniu 25 stycznia 2010 r.” 

 

Radny Pan Artur Berłowski - zgłosił wniosek, w formie pisemnej, o treści:  

 „1. Zwracam się z prośbą o aktualizację herbu na ścianie Rynku oraz miasta 

partnerskiego Łucka z Ukrainy. Od ponad roku miasto to posługuje się nowym herbem. 

Podczas rozmów z przedstawicielami tego miasta zwrócili na to uwagę i proszą o zmianę. 

 2. Wnioskuję o dodatkowe kursy autobusu linii „15” w soboty i niedziele (na dzień 

dzisiejszy nie ma takich połączeń). Mieszkańcy od kilku lat proszą o takie połączenia. 

 3. Proszę o przegląd stanu wiat przystankowych na terenie Osiedla Zwięczyca. 

Niektóre wiaty są uszkodzone (np. zbite szyby). 

 4. Proszę o używanie nazwy na linii nr „28” - Racławówka Doły, zamiast 

Racławówka Dolna. Nazwa Racławówka Doły jest nazwą przysiółka Racławówki. 

Racławówka Dolna jest nazwą mylącą.” 

  

Radni Pan Artur Berłowski i Pan Waldemar Wywrocki - złożyli wniosek, w formie 

pisemnej, o treści: „Zwracamy się z wnioskiem o rozpatrzenie możliwości przekazania 

wydawnictw, gadżetów itp. promujących Rzeszów, a niezbędnych radnym, którzy często 

spotykają się z przedstawicielami miast z całego kraju i z zagranicy. Proponujemy, ażeby tego 

typu materiały promocyjne miasta były przygotowane na cały rok kalendarzowy, wraz            

z informacją pisemną o materiałach będących do dyspozycji radnego. Proponujemy, aby 

rozliczenie pobranych materiałów odbywało się poprzez pisemną informację o celu ich 

wykorzystania.” 
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Radny Pan Jerzy Jęczmienionka - zgłosił wniosek, w formie ustnej, o treści: „Wnioskuję    

o przystąpienie, przez Biuro Rozwoju Miasta Rzeszowa, do opracowania planów 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów Osiedli, które zostały przyłączone do 

Rzeszowa, szczególnie w zakresie przebiegu ulic i innych ciągów komunikacyjnych oraz 

lokalizacji obiektów publicznych.” 

 

Radny Pan Kazimierz Myrda - zgłosił interpelację, w formie ustnej, o treści: „W imieniu 

mieszkańców Osiedla Budziwój proszę o: 

1. zwiększenie ilości kursów MPK do Budziwoja i dopasowanie godzin odjazdów             

i przyjazdów do potrzeb dzieci oraz młodzieży uczęszczających do szkół, 

2. przedłużenie kursu autobusu MPK linii nr „12” do skrzyżowania ul. Pawła II i ul. 

Herbowej, 

3. dokonanie inwentaryzacji oświetlenia na Osiedlu Budziwój – konieczne jest 

doświetlenie wielu ulic.” 

 

Radny Pan Robert Kultys - zgłosił interpelację, w formie ustnej, o treści: „Proszę                 

o informację, w związku ze zmniejszeniem wpływów do budżetu Miasta z podatków PIT i CIT, 

realizacja których inwestycji jest zagrożona lub będzie zmniejszony zakres ich wykonania. 

Proszę również o wykaz zadań, których realizacja może być czasowo wstrzymana.” 

 

Radny Pan Józef Pytlak - zgłosił zapytanie, w formie ustnej, o treści: „Proszę o informację 

czy w ramach realizacji połączenia ul. Przemysłowej z ul. Podkarpacką będzie wykonany 

remont istniejącego (starego) odcinka ul. Przemysłowej?” 

 

Radny Pan Jerzy Jęczmienionka - zgłosił  zapytanie, w formie ustnej, o treści: „Proszę        

o informację jaki będzie całkowity koszt budowy w Rzeszowie tzw. grającej fontanny?” 

 

Rada Miasta bez uwag przyjęła: 

Protokół Nr LX/1/2009 z LX sesji Rady Miasta odbytej w dniu 29 września 2009 r. 

Protokół Nr LXVIII/1/2010 z LXVIII sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 15 stycznia 

2010 r. 
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Rada Miasta Rzeszowa na LXIX sesji podjęła następujące uchwały: 

 

1. Uchwała Nr LXIX/1141/2010 - w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta 

Rzeszowa na 2010 r.;  

2. Uchwała Nr LXIX/1142/2010 - w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Podkarpackiemu w 2010 r.;  

3. Uchwała Nr LXIX/1143/2010 - w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Tyczyn w 2010 r.;  

4. Uchwała Nr LXIX/1144/2010 - w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta 

Rzeszowa na 2010 r.;  

5. Uchwała Nr LXIX/1145/2010 - w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta 

Rzeszowa na 2010 r.;  

6. Uchwała Nr LXIX/1146/2010 - w sprawie zaciągania zobowiązań na realizację 

projektów o wartości przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej miasta 

Rzeszowa na 2010 r.;  

7. Uchwała Nr LXIX/1147/2010 - w sprawie zaciągania zobowiązań w zakresie 

podejmowania inwestycji o wartości przekraczającej granicę ustaloną  

w uchwale budżetowej miasta Rzeszowa na 2010 r.; 

8. Uchwała Nr LXIX/1148/2010 - w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania 

w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant”;  

9. Uchwała Nr LXIX/1149/2010 - w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania 

w Młodzieżowej Spółdzielni Mieszkaniowej „Metalowiec”;  

10. Uchwała Nr LXIX/1150/2010 - w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania 

w Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko – Własnościowej, ul. Rejtana;  

11. Uchwała Nr LXIX/1151/2010 - w sprawie zatwierdzenia planu finansowego 

Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 

2010 rok;  

12. Uchwała Nr LXIX/1152/2010 - w sprawie zmiany granic Miasta Rzeszowa;  

13. Uchwała Nr LXIX/1153/2010 - w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany      

Nr 28/1/2010 Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego 

Miasta Rzeszowa na Osiedlu Słocina w Rzeszowie;  

14. Uchwała Nr LXIX/1154/2010 - w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 189/1/2010 „Zwięczyca – 

Nad Lubczą” w Rzeszowie;  
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15. Uchwała Nr LXIX/1155/2010 - w sprawie przystąpienia do sporządzania 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 190/2/2010 „Miłocin – 

Park” w Rzeszowie;  

16. Uchwała Nr LXIX/1156/2010 - w sprawie nadania numeru porządkowego Gimnazjum 

Specjalnego w Rzeszowie;  

17. Uchwała Nr LXIX/1157/2010 - w sprawie nadania numeru porządkowego Liceum 

Ogólnokształcącemu, Technikum i Szkole Policealnej w Zespole Szkół 

Agroprzedsiębiorczości w Rzeszowie;  

18. Uchwała Nr LXIX/1158/2010 - w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego, 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej i Technikum Uzupełniającego w Zespole Szkół 

Agroprzedsiębiorczości Rzeszowie;  

19. Uchwała Nr LXIX/1159/2010 - w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego 

Nr II w Rzeszowie;  

20. Uchwała Nr LXIX/1160/2010 - w sprawie realizacji projektu w ramach Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki;  

21. Uchwała Nr LXIX/1161/2010 - w sprawie zmiany Statutu Rzeszowskiego Ośrodka 

Sport i Rekreacji;  

22. Uchwała Nr LXIX/1162/2010 - w sprawie nadania statutu Miejskiemu Zarządowi 

Dróg i Zieleni. 

 

Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta - w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad, zamknął obrady LXIX sesji Rady Miasta Rzeszowa. 

 

Obrady trwały od godz. 8.30 do godz. 14.30. 

 

Protokołowała 

Anna Blicharska 

                                                                                           Przewodniczący 

Sprawdził:                                                                  Rady Miasta Rzeszowa 

       Dyrektor 

Biura Rady Miasta                                                             Konrad Fijołek 

 Mirosław Kubiak 

 


